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Mondelinge vragen 
 
Op 19 december wordt – zoals het er nu uitziet – de noodopvang voor 
vluchtelingen in de IJsselhallen gesloten. Dat wil allerminst zeggen dat het 
landelijke probleem aan een tekort aan opvanglocaties is opgelost.  
 
Zwolle heeft laten zien dat deze vluchtelingen hier welkom zijn, de vele acties uit 
de stad zijn daar een sterk signaal van. We hebben vorige week een bezoek 
gebracht aan de IJsselhallen– naar aanleiding van de berichtgeving in de kranten - 
en zagen de vele zakken kleding en andere spullen die Zwollenaren hebben 
gedoneerd. Zoveel dat ze zelfs naar andere opvanglocaties worden gebracht. 
 
De huidige opvang in de IJsselhallen laat qua privacy veel te wensen over. Dat het 
op deze manier niet wordt verlengd lijkt onze fractie dan ook volstrekt logisch. 
Wat de PvdA wel wil weten is: 
 
- liggen er momenteel verzoeken van het COA over andere al dan niet tijdelijke 
opvanglocaties na 19 december? 
- denkt het college pro-actief met het COA mee over andere vormen van tijdelijke 
dan wel permanente opvang om de grote vluchtelingenstroom in Nederland ook 
in Zwolle op te vangen? 
- hoe en wanneer worden de gemeenteraad en de betrokken bewoners in de stad 
bij dit proces betrokken? 
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